
 

Styremøte 16. 03.15 på telefon. 

 

Tilstede:  Ann-Cathrin Johannessen,  Bjørn Wæhre, Ragnhild Johnsen og Grete Olavessen. 

 

 
21 – 2015  Sakslisten godkjent 
 
22-2015           GF 2015. 
                         Det bør tenkes på et nytt sted til neste år for avholdelse av klubbens GF. Nåværende                                
                         sted har lagt på prisene og styret mener det har blitt for dyrt. Styret diskuterte årets                                    
                         GF , hvordan vi legger dette opp. Det er enighet om at årspremiene deles ut før selve 
                         årsmøtet. Det har ikke kommet noen nye saker til GF. Styret møter i god tid. 
                        
23- 2015          Styrehonorarer. 
                         Styret mener utgiftene til honorar er for høye med unntak av redaktør jobben. Vi ber     
                         det nye styret se på dette og om noe kan gjøres. 
 
 
24-2015            RAS. 
                          Er ferdig utarbeidet. Komiteen har gjort en kjempejobb og styret er meget tilfreds 
                          med resultatet. 
 
25-2014            Klubbens utstillinger i 2015. 
                          Det er  oppdaget er par feil i klubbens utstillingskalender. Rettes opp umiddelbart. 
 
 

Neste styremøte18.4. 2015 kl- 10.00 


